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Bygging i strandsonen 

Som kjent er Høyre ett parti som ønsker å beskytte strandsonen i vår 
kommune og ønsker en streng forvaltning av denne. 
Byggeforbudet i strandsonen skal fortsatt praktiseres strengt i vår 
kommune. Arbeidet i kommuneplanprosessen viser dette. 
Det skal tas særlige hensyn til naturen, friluftsliv og allmenne 
interesser. Og ikke minst skal ulovligheter slåes hardt ned på. 
 
I våres kunne vi lese i TB og senere referert på Facebook fra ordfører, 
at det tilsynelatende var bygget 16 nye bygg i strandsonen i Færder i 
2021.Tallene skulle stamme fra SSB og senere gjengitt i rapporten fra 
Sabima. Som jo har hatt muligheten til å presentere sin undersøkelse 
for kommunestyret i februar. 
 
Jeg har tidligere spurt om vår administrasjon kan oppgi hvilke typer 
nybygg det er snakk om og i hvilken kategori de er. Er det oppføring 
av boliger/fritidsboliger etter at de er brent ned, nye boliger, ny 
fritidsbebyggelse, boder, revet og bygget nytt? Svaret fra 
administrasjonen er "Opplysning om 16 nybygg i strandsonen kommer 
ikke direkte fra Byggesaksavdeliingen. Byggesaksadvdeligen har pr, i 
dag ikke klart å utarbeide listen over disse 16 sakene". 
 
Kan ordfører nærmere opplyse kommunestyret om hva kommunen vet 
om de 16 nye byggene som skal være oppført i strandsonen? Hva 
slags nye bygg er det, hvor er disse bygget, og hvor mange er 
erstatninger for gamle bygg?


